

Title (en)

Pull-out wall for protection cabin

Title (de)

Ausziehbare Wand für Schutzkabine

Title (fr)

Paroi gigogne pour cabine de protection

Publication

EP 2769657 A1 20140827 (FR)

Application

EP 14156063 A 20140221

Priority

FR 1351481 A 20130221

Abstract (en)

The wall (2) has protective elements (3a-3c) movable relative to each other along a movement axis (Z). The protective elements are movable to be placed vertically between a retracted position of the wall in which the protective elements are nested inside each other, and an extended position of the wall in which the protective elements extend from each of the following other, where each protective element is in the shape of a cylinder or a cylinder portion. An actuation device is provided for moving the protective elements between the retracted position and the extended position. An independent claim is also included for a protective cabin.

Abstract (fr)

L'invention concerne une paroi gigogne (2) pour cabine de protection (1), comportant un ensemble d'éléments de protection (3 a , 3 b , 3 c) mobiles les uns par rapport aux autres, selon un axe de mobilité (Z) destiné à être placé verticalement, entre une position rétractée de la paroi, dans laquelle lesdits éléments de protection sont emboités les uns dans les autres et sont disposés en haut de la cabine de protection, et une position déployée de la paroi, dans laquelle lesdits éléments de protection s'étendent les uns à la suite des autres, chaque élément de protection présentant une forme de cylindre ou de portion de cylindre.

IPC 8 full level

A47K 3/32 (2006.01); **A47K 3/34** (2006.01)

CPC (source: EP)

A47K 3/32 (2013.01); **A47K 3/34** (2013.01)

Citation (applicant)

- FR 2438736 A1 19800509 - TESTE JEAN CLAUDE
- EP 0614642 A1 19940914 - KIESL JOHANN [DE]

Citation (search report)

- [X] DE 10002874 A1 20010726 - KALUS HEINZ PETER [DE]
- [XI] DE 29622130 U1 19970206 - BOSS THOMAS [DE]
- [X] DE 102009048419 A1 20110414 - FALTERMEIER MARTIN [CH]
- [X] DE 19829884 A1 19990107 - SCHOLPP WERNER [DE]
- [AD] EP 0614642 A1 19940914 - KIESL JOHANN [DE]
- [A] US 3955239 A 19760511 - GROSSMAN ABRAHAM

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

EP 2769657 A1 20140827; FR 3002132 A1 20140822; FR 3002132 B1 20150821

DOCDB simple family (application)

EP 14156063 A 20140221; FR 1351481 A 20130221